
 

 

P R O T O K O L L   
 

REGIONUTVALG NORD-NORGE 
Møtested: Digitalt (teams) 

 
Dato/tid: 24. mars 2023 Protokoll: 01/23 
 
TIL STEDE: 

Arbeidsutvalg 
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Bjørn-Arne Skoglund, Ola Johansen, Sissel H. Johansen, Håvard Knygh, Sverre 

Hågbo, Sunniva Skogan og Bente Børsheim 

Regionutvalg 

Nord-Norge: 

 

Bjørn Tore Søfting, Trygve Ballo, Jan Håland, Dan Rune Larsen, Morten Risto, 

Laila Agersborg, Kent Are Johansen, Lena Kristin Olaisen Engvik, Elisabeth Salo, 

Torstein Jenssen, Marianne Hauan, Fredrik Thomassen, Bjørn Kvammen, Marit 

Øverås, Bernhardt Halvorsen, Ketil-Magne Løvhaug, Grete E. Arntsen, Anders 

Stavrum Larsen, Svein Robert Guttormsen, Knut Joakimsen, Stig Johnsen, Ståle, 

Andreas Nordmo, Leif-Kåre Halvorsen, Ragnhild Engan, Knut Dypvik, Kay Inge 

Jensen, Snorre Forsbakk, Karl Gunnar Strøm, Frøydis Forsmo, Hans Elling Angell, 

Jørn Gunnar Ellingsen, Rune Trettbakk, Liv Kari Huskebakk, Robin Sjøgård, Hans 

Arthur Heggli, Jostein Hov, Snorre Berfjord, Hugo Mørk, Tom Kenneth Jørgensen, 

Peter D. Nikolaisen jr., Eirik Alexandersen Bjørnsgård, Randi Sjøli, Morten Holm, 

Bjørn Torstein Arnes, Jan Kolsvik, Bernt Severin Skarstad, Åsmund Myrvang, 

Lillian Sæterstad, Asle Håkon Vollan og Lena Steinslett 

Valgkomité   

Nord-Norge: 

Lena J. Steinslett, Bjørn Tore Søfting, Anne-Britt Hanstad, Frøydis Forsmo og Olaf 

Paulsen 

Andre: Tormod Nilsen (sentral valgkomite), Einar Meisfjord (innstilt AU-medlem), Rakel 

Nystabakk (innstilt vara AU) og Mats Holand (ungdomsrepr.) 
 

Forfall: Dan Vidar Rasmus, Vegard Simonsen, Gry Bjørklund (vara Marit Øverås møtte), 

Bjørn Andor Hanssen (vara Ketil-Magne Løvhaug møtte), Øystein Rafaelsen, 

Eivind Kristoffersen, Willy Andre Wold, Fred Tore Fagereng (vara Stig Johnsen 

møtte), Bjørn-Helge Kristoffersen, Bjørn Vilhelmsen, Torgeir Nordås, Karen 

Lovise Andersen, Aleksander Lillevik, Skjalg Nordås (vara Hans Arthur Heggli 

møtte), Kristin Andreassen, Olaf Paulsen (vara Tom Kenneth Jørgensen møtte), 

Anne-Maren Govasli, Dag Ove Ingebrigtsen (vara Asle Håkon Vollan møtte) og 

Øyvind Sæther 
  

Konsernstyret: Merethe Sund og Jan Erik Fløtre 

Administrasjonen: Christer Skreslett, Magne Trondmo, Brit våga og Henrik Frisell (sak 1 og 2) 

  
Referent: Magne Trondmo 

 

 

 

Sak nr Sak 

1 Konstituering av møtet 
 

Bjørn-Arne Skoglund ønsket velkommen. 

Det ble, via systemet SmartVote, foretatt en kartlegging av deltakere med stemmerett ved 

møtestart. Det var 48 stemmeberettigede til stede ved møtestart.  

(Under valget (sak 9) var det 56/57 stemmeberettigede til stede). 

Ingen merknader til innkalling og sakliste.  

 

Vedtak: 

Innkalling og sakliste ble godkjent.  

 

Svein Robert Guttormsen og Peter D. Nicolaisen ble valgt til å godkjenne protokoll sammen 

med møteleder  
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2 Oppsummering 2022 - Nord-Norge 

 
RU-leder Bjørn-Arne Skoglund la bl.a. vekt på følgende i sin oppsummering: 

• Ros-premiering småfe – best i landet – det må vi kunne bruke for det det er verdt 

• Honnør til styreleder og styret i f.t. at de har jobbet for å maksimere pris til bonden 

• Bærekraft i Nortura – vi må utnytte dette  

• Vi må sørge for å opprettholde det Nord-Norske landbruket 

• Vi må være kreative i f.t. å finne nye salgskanaler for merkevarene vår (Gilde/Prior) 

• Takker adm. og rådgiverne våre. 

 

 

Ny ungdomskandidat i region Nord ble presentert: 

• Mats Holand fra Sømna 

• Presenterte seg selv kort 

 

3 Årsmelding og regnskap 2022 

 
Konserndirektør Henrik Frisell presenterte regnskapet for 2022. 

 

Styremedlem Merethe Sund orienterte kort om nye konsernstrategi i Nortura 

 

Spørsmål/kommentarer: 

• Synes det er godt gjort at resultatet ikke ble verre enn det ble – med de forutsetningene vi 

har hatt 

• Mest bekymret for likviditeten 

• Veldig bra at selskapet har «maksimert» PGE – til tross for en krevende situasjon for 

Nortura 

• Det å leve på lånte penger er ingen god situasjon 

• Tiltak skal gi innsparing på 400 mill. Kunne ikke en del av disse tiltakene ha kommet 

tidligere? 

• «Oda» har fått litt dårlig rykte på seg mht. dårlig dato. 

• Når i 2022 så man at det lå an til dårlig resultat? 

• Er det gjort noen evaluering/kost-nytte av den sentraliseringen som er gjort (f. eks at 

Målselv nå i stor grad kun har slakting) 

 

4 Oppsummering kretsmøter 
 

Org leder, Magne Trondmo, ga en kort oppsummering etter kretsmøterunden.  

• Noe bedre oppmøte totalt sett i region Nord enn i fjor, men noe lavere enn i 2020 (som 

var sist vi hadde fysiske kretsmøter i en «normalsituasjon). 

• Jevnt over gode møter med godt engasjement og gode diskusjoner. 

 

5 Orientering fra tilførsel/rådgivning/livdyr 
 

Tilførselsleder, Christer Skreslett, ga en kort orientering fra Tilførsel og rådgivning, og rådgiver 

egg, Brit, Våga, orienterte om status på egg. 

 

Spørsmål/kommentarer:  

• Hvor tidlig vil vi ha «sikre» tall mht utsikter fram mot småfesesongen 2023? 

• Konsekvenser ved evt. innstramming av holdbarhetstid på egg? 
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6 Status ved Nortura Målselv 
 

RU-leder, Bjørn-Arne Skoglund, ga en kort orientering. 

• Mye av råvarene går sørover 

• Målselv starter nå produksjon av kjøttpølse. Fra mai vil det komme Nord-Norsk merking 

• Skal også starte produksjon av kjøttdeig for Norgesgruppen 

• Ting har tatt tid – men vi har nå mulighet til å lykkes med disse produktene 

• Viktig at vi også jobber mot Proff-markedet  

• Viktig å få fram at dette er lokalmat 

 

Spørsmål/kommentarer:  

• Veldig bra at vi får økt foredlingen i Nord. Dette er viktig! 

• Vi må være litt «bredskuldret» og fortelle at vi har produkter av veldig god kvalitet 

• Større produksjon i Nord ville kanskje bidratt positivt på resultatet? 

• Vet vi noe mere ang. Nord-Norgestrekket? 

• Må også bruke dette med kortreist mat for det det er verdt 

• Synes det er litt bekymringsfullt at det er såpass stor kvalitetsforskjell på samme produkt 

på ulike steder (jfr pølser fra Tønsberg og Målselv) 

 

7 Eierstruktur/organisasjonsprosess 
 

Nestleder i RU og medlem av organisasjonsutvalget, Ola Johansen, innledet rundt 

organisasjonsprosessen som er igangsatt. 

 

Spørsmål/kommentarer:  

• Det begynner å bli få å ta av i kretsene. Kan det være aktuelt å slå sammen kretser 

• Synes RU fungerer bra 

• Har jo vært gjennom noe lignende tidligere 

• Vi må kanskje redusere antall tillitsvalgte ned til 1/3 av dagens antall – for å ikke «havne 

bakpå» med en gang. 

• Flere beslutninger kan i dag tas gjennom digitale løsninger 

• For å beholde talerør fra kretsene – burde man kanskje se på muligheten til å velge 

årsmøteutsendinger direkte fra kretsene 

• Synes kretsnivået fungere bra. Hovedoppgaven for oss som er kretstillitsvalgte er å være 

bindeledd. Synes det vi holder på med i RU fungerer dårligere. Vi har svært liten 

innflytelse. Er i all hovedsak informasjonsarenaer 

• På mange steder sitte mange med verv i mange organisasjoner.  

• Det blir ikke automatisk bedre oppmøte ved å slå sammen kretser 

• Må ikke «slanke» for mye. Da kan korthuset for rase 

• Den aktiviteten vi greier å skape i kretsen er med og bidrar til tilhørighet. Kan gjerne løfte 

fram det som går på fag 

• Nortura, FK og Tine har ulik kretsinndeling. Dette er uheldig. Felles grenser ville gjort 

det enklere med fellesmøter 

• Selv om vi «slanker» så må vi sørge for at vi har en sterk organisasjon.  

• Vi må ha tillitsvalgte som eierne føler er «nære nok» 

• Vi er nødt til å gjøre noe til å få redusert antall tillitsvalgte 

• Reagere litt på at det i all hovedsak er styreleder som uttaler seg i ulike saker. 

• Går det ikke an å sende en forespørsel om hvilke kretser som kan tenke seg 

sammenslåing? 

• Vi i Nord-Norge når ikke opp i f.t. kjøttvekta – vi må sørge for geografisk representasjon. 

• Har sendt gjentatt spørsmål til kontrollkomiteen ang. det med Samvirkeprinsippet, men 

aldri fått svar (B.T. Arnes) 
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• Det er viktig at de som blir tillitsvalgte på sentralnivå ikke glemmer hvor de kommer fra. 

Er en tendens til at en del blir «vasket» på veien. 

• Synes RU har hatt større innflytelse nå enn tidligere – opplever RU sterkere 

• Vanskelig å folk til å engasjere seg – da de ikke vet hva vervene innebærer. 

• Mer samarbeid mellom kretsene 

• Tidligere gikk det ut oversikt over ulike fagarrangementer i regionen. 

• De kretsene som ønsker å slå seg sammen bør vi mulighet til det.  

 

8 Åpen post  

 

• Vesterålen – misfornøyd med ullklassifisering på Målselv. Veldig stor forskjell i f.t. de 

som leverer til konkurrent. Er tatt opp – har hatt besøk av klassifisører. Hevder at det ikke 

er gjort noe feil. Mener dette er noe det må ses på. Vi har da pr. definisjon langt dårligere 

kvalitet på ulla – noe som vil være negativt for Nortura i f.t. videre bruk. 

• Ang. nattkjøring. Er det tatt tak i det som skulle utbedres på Bjerka? 

• Søndagskjøring. Kan ikke være slik at slakterne skal bestemme dette. Kjøring på søndag 

vil jo være fordyrende. 

• Skjønner ikke helt logikken i samme prisøkning på gris og småfe. Det vil jo ligge langt 

mere volum bak for en svineprodusent og dermed gi en mye større økonomisk effekt 

• Video ang. ullhåndtering? 

• Burde vært mulig med flere leveringssteder fra medlemsbutikken 

• Mere lokal foredling i Nord – liten falitt for Nortura at vi ikke greier å serve flere av disse 

• Kadaverordning i Finnmark. Har ikke fått det helt som ønsket, men har fått en avklaring. 

Produsenter fra Finnmark får nå trekket refundert. Vi vet imidlertid at det er områder 

ellers i Nord-Norge som heller ikke er omfattet av kadaverordningen. Blir disse fortsatt 

trukket? 

 

9 Valg 

 
Leder i valgkomitéen, Lena Steinslett, presenterte valgkomiteens innstilling. 

 

Einar Meisfjord, som av valgkomitéen var innstilt som nytt AU-medlem, presenterte seg kort. 

 

Før valget ble det, via SmartVote, foretatt en ny kartlegging av antall stemmeberettigede. Det var 

56 stemmeberettigede til stede i starten av valget. Det kom til 1 stk i tillegg etter hvert, slik at det 

ble 57 stemmeberettigede. 

 

Leder i arbeidsutvalget (AU):  

Forslag fra valgkomitéen: Bjørn-Arne Skoglund, Andøy, gjenvalg for 1 år. 

 

Bjørn-Arne Skoglund ble valgt for 1 år med 54 stemmer. 2 stemmer var blanke 

 

Nestleder i AU:  

Forslag fra valgkomitéen: Ola Johansen, Sør-Varanger, gjenvalg for 1 år. 

 

Ola Johansen ble valgt for 1 år med 56 stemmer.  

 

AU-medlem fri:  

Forslag fra valgkomitéen: Einar Meisfjord, Leirfjord, ny for 2 år. 

 

Einar Meisfjord ble valgt for 2 år med 56 stemmer 
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AU-medlem gris:  

Forslag fra valgkomitéen: Håvard Knygh, Sømna, gjenvalg for 2 år. 

 

Håvard Knygh ble valgt for 2 år med 52 stemmer. 4 stemmer var blanke 

 

AU-medlem egg:  

Forslag fra valgkomitéen: Sissel H. Johansen, Andøy, gjenvalg for 2 år. 

 

Sissel H. Johansen ble valgt for 2 år med 55 stemmer. 2 stemmer var blanke 

 

Øvrige arbeidsutvalgsmedlemmer var ikke på valg: 

• Arbeidsutvalgsmedlem storfe: Sverre Hågbo, Målselv 

• Arbeidsutvalgsmedlem småfe: Sunniva Skogan, Balsfjord 

 

Vara AU-medlem fri:  

Forslag fra valgkomitéen: Bernhardt Halvorsen, Lavangen, ny for 1 år  

 

Bernhardt Halvorsen ble valgt for 1 år med 57 stemmer 

 

Vara AU-medlem gris:  

Forslag fra valgkomitéen: Jørn Gunnar Ellingsen, Meløy, gjenvalg for 1 år 

 

Jørn Gunnar Ellingsen ble valgt for 1 år med 56 stemmer. 1 stemme var blank 

 

Vara AU-medlem egg 

Forslag fra valgkomitéen: Martin Vik Mikalsen, Kvæfjord, gjenvalg for 1 år  

 

Martin Vik Mikalsen ble valgt for 1 år med 57 stemmer.  

 

Vara AU-medlem storfe 

Forslag fra valgkomitéen: Laila Agersborg, Nordreisa, gjenvalg for 1 år 

 

Laila Agersborg ble valgt for 1 år med 57 stemmer.  

 

Vara AU-medlem småfe 

Forslag fra valgkomitéen: Rakel Nystabakk, Sørfold, ny for 1 år 

 

Rakel Nystabakk ble valgt for 1 år med 57 stemmer. 

 

Utsendinger til årsmøtet sammen med Arbeidsutvalget:  

Forslag fra valgkomitéen: Bente Børsheim, Vega, ny for 2 år. 

 

Kommentar: Burde kanskje vært valgt en av de som er varaer til AU? Det ble imidlertid ikke 

fremmet konkrete forslag. 

 

Bente Børsheim ble valgt for 2 år med 50 stemmer. 7 stemmer var blanke  

 

Varautsendinger til årsmøtet for 1 år i nummerrekkefølge: 

Forslag fra Valgkomiteen: 

1. Jørn Gunnar Ellingsen, Meløy 

2. Laila Agersborg, Nordreisa 

3. Martin Vik Mikalsen, Kvæfjord 

4. Bernhardt Halvorsen, Lavangen 

5. Rakel Nystabakk, Sørfold 

6. Hans Elling Angell, Meløy 
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7. Liv Kari Huskebakk, Nesna 

 

Jørn Gunnar Ellingsen, Laila Agersborg, Martin Vik Mikalsen, Bernhardt Halvorsen, Rakel 

Nystabakk, Hans Elling Angell og Liv Kari Huskebakk ble valgt under ett for ett år med 56 

stemmer. 1 stemme var blank 

 

Medlem i valgkomitéen:  

Forslag fra valgkomitéen:  

• Bernt Skarstad, Bindal, ny for 3 år 

 

Bernt Skarstad ble valgt for tre år med 49 stemmer. 8 stemmer var blanke 

 

Øvrige medlemmer i valgkomitéen var ikke på valg: 

• Bjørn Tore Søfting 

• Anne-Britt Hanstad 

• Frøydis Forsmo 

• Olaf Paulsen 

 

Leder og nestleder i valgkomitéen:  

Forslag fra valgkomitéen:  

• Leder: Frøydis Forsmo, Beiarn, for 1 år 

• Nestleder: Bjørn Tore Søfting, Vadsø, for 1 år 

 

Frøydis Forsmo og Bjørn Tore Søfting ble valgt som hhv. leder og nestleder i 

valgkomitéen for 1 år med 57 stemmer. 

 

Varamedlemmer til valgkomitéen: 

Forslag fra Valgkomiteen: 

1. Dane Rune Larsen, Alta, gjenvalg for 1 år 

2. Pål Ove Wika, Grane, gjenvalg for 1 år 

3. May Hege Bårdsen, Tromsø, gjenvalg for1 år 

 

Dan Rune Larsen (1), Pål Ove Wika (2) og May Hege Bårdsen (3) ble valgt under ett for 1 år 

med 57 stemmer 

 

10 Orientering fra sentral valgkomite 

 
Tormod Nilsen fra sentral valgkomite orienterte. 

 

11 Oppsummering/evaluering 

 
Bjørn Arne oppsummerte og avrundet 

 

Bente Børsheim ble takket av etter 6 år i Arbeidsutvalget. 

Det ble også rettet en takk til alle andre som gikk ut av sine verv i forbindelse med RU-møtet 

 
 

 

Bjørn-Arne Skoglund  Svein Robert Guttormsen Peter D. Nicolaisen  

(sign.)    (sign.)    (sign.)   

 


